
Protokół Nr  XIV/07 
z Sesji Rady Miejskiej w Sławkowie 
odbytej w dniu 12 września 2007 r. 

 
 
Ustawowa liczba radnych  - 15 
Obecny skład Rady   - 15 
Obecnych radnych   - 15 
 
zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Miejsce Sesji: Sala Obrad Urzędu Miasta przy ul. Łosińskiej 1. 
 
Czas trwania obrad: 1600  -  1930  

 
 

Ad. 1.  Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki 
witając: 
– Burmistrza Miasta Małgorzatę Reczko, 
– Zastępcę Burmistrza Miasta Zbigniewa Tarmasa,  
– radnych, 
– Skarbnika Miasta Agatę Ślęzak, 
– Sekretarza Miasta Antoniego Michniewskiego, 
– Radcę Prawnego Rafała Kolano, 
– Kierownika Miejskiego Ośrodka Kultury Ewę Wolską, 
– Dyrektorów Placówek Oświatowych: Danutę Janik, Elżbietę Latosińską,  

Dorotę Macherę oraz przybyłe grono pedagogiczne,  
– młodzież szkolną, 
– Dyrektora SP ZOZ Jacka Ziętala oraz przybyły personel,  
– Panią Monikę Stadnik - Przedstawiciela Biura Poselskiego Grzegorza Dolniaka, 
– przybyłych mieszkańców Sławkowa. 
 

  Na podstawie listy obecności stwierdził, że Rada uprawniona jest do 
podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków, gdyż przy otwarciu Sesji 
uczestniczyło 13 radnych. Liczba radnych wzrosła w trakcie obrad do 15. 
 
Ad. 2.  Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki zaproponował porządek 
obrad jaki radni otrzymali w zawiadomieniach, wprowadzając jedynie drobne 
przesunięcia w kolejności podejmowanych uchwał ze względu na przybycie 
zaproszonych gości. Innych propozycji zmian nie zgłoszono, po czym Rada przy 13 
głosach „za” przyjęła następujący porządek obrad Sesji: 

 



 2

 
 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołów z trzech ostatnich Sesji: Nr XI/07 z dnia 15 czerwca 2007 r., 

Nr XII/07 z dnia 26 czerwca 2007 r., Nr XIII/07 z dnia 3 sierpnia 2007 r. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy w okresie między Sesjami.  
6. Interpelacje i wnioski. 
7. Stan przygotowań szkół i placówek oświatowych do pracy w roku szkolnym 

2007/2008. 
8. Uchwalenie Statutu Młodzieżowej Rady Miasta. 
9. Analiza stanu prac nad przygotowaniem zmian w planie zagospodarowania 

przestrzennego miasta. 
10.Funkcjonowanie Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych. 
11.Podjęcie uchwał i wniosków. 
12.Sprawy bieżące, w tym informacja radnych powiatowych o działalności Rady  

       Powiatowej w Będzinie. 
13.Zakończenie. 
 
 Pełna  treść zawiadomienia dla radnych, zaproszeń dla gości oraz dla 
mieszkańców miasta stanowią załączniki Nr 2, 3, i 4 do protokołu. 
 
Ad. 3.  Przyjęcie protokołów z trzech ostatnich Sesji: Nr XI/07 z dnia 15 czerwca  
            2007 r., Nr XII/07 z dnia 26 czerwca 2007 r., Nr XIII/07 z dnia 3 sierpnia  
            2007 r. 
 

Protokół z Sesji Nr XI/07 z dnia 13 czerwca 2007 r. został przyjęty przy 13 
głosach „za” bez uwag. 

Protokół z Sesji Nr XII/07 z dnia 26 czerwca 2007 r. został przyjęty przy 13 
głosach „za” bez uwag. 

  Protokół z Sesji Nr XIII/07 z dnia 3 sierpnia 2007 r. został przyjęty przy 12 
głosach „za” i 1 „wstrz. się od głosu” z uwagą radnego Juliana Kempińskiego o 
uzupełnienie na stronie 6 fragmentu zapisu punktu 2 w następujący sposób:  

… „Pan Józef Niewdana przekazał, że w skład Stowarzyszenia weszły gminy 
Dąbrowa Górnicza oraz Sosnowiec i w związku z tym opłata roczna przystąpienia do 
Stowarzyszenia wynosi 2.000 zł, natomiast w przypadku przystąpienia Sławkowa, 
roczny koszt dla Sławkowa wyniesie 500 zł”... 
 
Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Po zamknięciu listy, Rada przy 13 głosach „za” powołała Komisję Uchwał i 
Wniosków w składzie: 

 
– Grażyna Proszczek,  
– Tomasz Prowancki, 
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– Jadwiga Szewczyk. 
 
Ad. 5.  Informacja Burmistrza Miasta o pracy w okresie między Sesjami.  
 
 Informację złożyła Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko i stanowi ona 
załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
 Radna Jadwiga Szewczyk podziękowała za udzielenie pisemnej odpowiedzi 
odnośnie działek sprzedawanych przez Wspólnotę Leśną, ale zaznaczyła, że zwróciła 
się wówczas o podanie również ceny sprzedawanych działek. 
 
 Zastępca Burmistrza Zbigniew Tarmas wyjaśnił, że Wspólnota Leśna jest 
spółką, która funkcjonuje w oparciu o przepisy ustawy o zagospodarowaniu wspólnot 
gruntowych. Gospodarka finansowa zgodnie z tą ustawą nie jest publiczna. Wspólnota 
Leśna rozlicza się z realizacji swojego budżetu przed Walnym Zgromadzeniem swoich 
członków. Tylko w przypadku zakupu działek przez miasto na stan mienia 
komunalnego, mogłaby być podana cena zakupu, gdyż gospodarka finansowa gminy 
jest jawna. Sprzedaż działek przez Wspólnotę była dokonywana przez osoby fizyczne 
prowadzące działalność gospodarczą i inne.  
 
 Innych pytań do Burmistrza Miasta nie było. 
 
Ad. 6.  Interpelacje i wnioski. 
 
 Radna Grażyna Bierońska, w imieniu grupy mieszkańców odcinka ulicy 
Jagiellońskiej, wypowiedziała się na temat zamierzeń czynionych przez Pana Adama 
Ciołkiewicza oraz Pana Janusza Flaszę w zakresie podziału terenu stanowiącego 
własność komunalną, przyległego bezpośrednio do ich działek i do działek sąsiednich 
oraz wykupu fragmentów, po jego podziale  przez poszczególnych właścicieli posesji. 
Część mieszkańców jest przeciwna takim zamierzeniom, gdyż uważają, że teren ten 
stanowi drogę dojazdową do ich posesji. 
– Zastępca Burmistrza Zbigniew Tarmas wyjaśnił, że teren ten oznaczony jest         

w ewidencji gruntów jako zieleń izolacyjna. Na mapach ewidencyjnych będących  
w posiadaniu Urzędu Miasta nie istnieje droga.  Na terenie tym wytworzyła się 
dodatkowa droga dojazdowa od drugiej strony do każdej z działek. Do 
przedmiotowych działek istnieją już drogi dojazdowe zarówno od ulicy 
Jagiellońskiej jak również od strony ulicy Piłsudskiego. Podział terenu pozwoli na 
poszerzenie każdej z posesji i jej zagospodarowanie według potrzeb, a ponadto 
zabezpieczy przed ewentualnym zanieczyszczaniem. Na dzień dzisiejszy żadnej 
decyzji nie podjęto, a wyznaczony został termin wizji w terenie i mieszkańcy będą 
mogli przedstawić swoje zdanie na ten temat.  

 
 Radna Grażyna Proszczek zgłosiła następujące sprawy do załatwienia: 
1. Konieczność obniżenie terenu przy przystanku autobusowym na ulicy Owocowej  

z powodu zalewania przy nadmiernych opadach. 
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2. Zwiększenie częstotliwości wywozu nieczystości stałych z kontenerów przy ulicy 
Owocowej obok sklepu GS. 

3. Kiedy nastąpi podłączenie Niwy do sieci wodociągowej? 
 Radna Grażyna Bierońska zwróciła się o utwardzenie nawierzchni bocznej 
drogi ulicy Jagiellońskiej po przeprowadzonych wykopach. 
 
 Radny Marcin Pięta złożył w n i o s e k  o poprawę nawierzchni dróg             
w ulicach Niwa i Groniec. Wniosek został złożony do Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
 Radny Leszek Mistela zapytał: 
– kiedy zostanie zalany asfaltem po przeprowadzonych robotach kanalizacyjnych 

odcinek ulicy PCK od strony ulicy Zawalnej?  
– na jakim etapie jest budowa nowej drogi do Euroterminala, kiedy zostanie 

dopuszczony do ruchu most od strony Strzemieszyc, aby odciążyć ruchem ulicę 
Hrubieszowską jako jedyną dojazdową do Euroterminala?  

 Ponadto zwrócił się o spowodowanie uzupełnienia ubytku w drodze krajowej 
DK 94 na skrzyżowaniu wyjazdu ze Sławkowa w kierunku Dąbrowy Górniczej. 
Materiał, którym był uzupełniony ubytek był widocznie niewłaściwy i zabezpieczył    
ubytek na krótki okres czasu. 
 
 Pan Henryk Kolczyk zwrócił się o spowodowanie usunięcia wgłębień             
w asfalcie (obniżenie terenu) na drodze powiatowej – ulicy Hrubieszowskiej oraz na 
Kołdaczce w ramach okresu gwarancyjnego, z uwagi na stojącą wodę przy 
nadmiernych opadach. 
 
 Do zgłoszonych zagadnień ustosunkował się Zastępca Burmistrza Zbigniew 
Tarmas; 
– Obniżenie terenu przy ulicy Owocowej oraz zwiększenie częstotliwości wywozu 

nieczystości z ulicy Owocowej zostały przyjęte do realizacji. 
– Podłączenie Niwy do sieci wodociągowej jest możliwe po otrzymaniu pozwolenia 

na wejście w teren. Wniosek w tej sprawie został złożony do Starostwa 
Powiatowego w Będzinie. 

– Utwardzenie bocznej drogi ulicy Jagiellońskiej jest w toku realizacji. 
– Uzupełnienie ubytku w drodze w ulicy PCK od strony ulicy Zawalnej po 

przeprowadzonych robotach kanalizacyjnych, będzie możliwe po podłączeniu do 
kanalizacji jeszcze dwóch posesji. 

– Most w Strzemieszycach został oddany do użytku, a przyczyną objazdów, który 
nadal funkcjonuje są pozostawione znaki drogowe kierujące do objazdu. 

– W zakresie ponownego zabezpieczenia ubytku na skrzyżowaniu wyjazdu ze 
Sławkowa w kierunku Dąbrowy Górniczej, zostanie przeprowadzona rozmowa       
z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad o zabezpieczenie innym 
materiałem, bardziej trwałym jak dotychczas. 

– Są prowadzone rozmowy na temat usunięcia wgłębień w asfalcie (obniżenie terenu) 
na drodze powiatowej – ulicy Hrubieszowskiej w ramach okresu gwarancyjnego,    
z uwagi na stojącą wodę przy nadmiernych opadach. Roboty te wykona wykonawca 
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po rocznym okresie użytkowania. W ramach przeglądu zostaną zakwalifikowane do 
poprawy miejsca o największych zagłębieniach.  

 
  Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki poinformował o 
zgłoszonym wniosku w trakcie pełnionego dyżuru odnośnie zmniejszenia opłat za 
odpady komunalne dla mieszkańców ogrzewających budynki gazem. 
 Wywiązała się w tym temacie dyskusja, w której zdania były podzielone. 
Mieszkańcy opalający budynki węglem, wsypują do kontenerów popiół, ale wiele 
odpadów spalają jak np. papier i opakowania, a tym samym tych nieczystości mają 
mniej w przeciwieństwie do mieszkańców ogrzewających budynki gazem. Ponadto nie 
wszyscy mieszkańcy stosują się do zasady segregacji odpadów. Wykoszoną trawę i 
inne odpady z ogrodów, mieszkańcy składują również do kontenerów, co jest 
niedozwolone, a z kolei nie wszyscy  posiadają ogrody. Stwierdzono, że jest to temat 
nie do uregulowania, a aktualny system jest sprawdzony. Decyzji żadnych nie podjęto, 
a kwestię utrzymania dotychczasowych zasad składowania i wywożenia odpadów, 
rozstrzygnie referendum, które zostanie przeprowadzone 21 października. 
 
 Innych pytań, ani wniosków nie zgłoszono. 
 
Ad. 7. Stan przygotowań szkół i placówek oświatowych do pracy w roku  
           szkolnym 2007/2008. 
 
 Radni otrzymali w materiałach na Sesję pisemne sprawozdania z każdej 
placówki oświatowej na terenie miasta. Materiały te stanowią załączniki Nr 6, 7, 8  do 
protokołu. 
 
 Dyrektor Zespołu Szkół Danuta Janik podziękowała za zaproszenie i 
wypowiedziała się na temat stanu technicznego budynku szkoły. Zapewniła, że nie 
było żadnych uszkodzeń, ani dewastacji wynikłych w trakcie minionego roku 
szkolnego. Zgłosiła do pilnego wykonania zabezpieczenia 3 miejsc pokrycia 
dachowego, między innymi w holu łączącym budynek główny Zespołu Szkół z Halą 
Sportową oraz inne zabezpieczenie Segmentu B przed wejściem nie tylko młodzieży 
szkolonej jak i osób z zewnątrz, gdyż istniejący właz nie stanowi odpowiedniego 
zabezpieczenia. Ponadto z innych ważnych prac do wykonania wymieniła wykonanie 
ogrodzenia i prac wykończeniowych dachu miejscowo przy ścianie przedniej. 
Placówka jest w pełni przygotowana do rozpoczęcia roku szkolnego. Poinformowała o 
ogólnej do utrzymania w czystości powierzchni szkoły wraz z halą, boiskami i 
piwnicami, która wynosi 6.300 m2, a teren wokół szkoły wynosi około 1.000 m2. 
Podkreśliła, że szkoła posiada bardzo szeroki zakres zajęć pozalekcyjnych wraz           
z zajęciami preferencyjnymi, co jest zasługą organu prowadzącego jakim jest 
Burmistrz Miasta. 
 
 Przewodnicząca Komisji ds. oświaty, kultury, zdrowia i spraw społecznych 
Małgorzata Kostka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła przygotowane 
sprawozdanie i widzi potrzeby finansowe, które przeanalizuje przy uchwalaniu 
budżetu miasta na rok 2008. 
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 Pan Andrzej Majchrzak wypowiedział się w imieniu Rady Rodziców,            
w której pełni funkcję wiceprzewodniczącego. W dniu 11 września odbyło się              
I posiedzenie, na którym stwierdzono, że brakuje pomieszczeń, które byłyby 
niezbędne dla poszerzenia profilu szkoły, ale możliwości finansowe wykończenia i 
oddania do użytku Segmentu B są ograniczone. Oceniono również, że dzięki 
zaangażowaniu Rady, a w szczególności Henryka Drzewieckiego szkoła została 
oddana do użytku i funkcjonuje. 
 
 Przewodnicząca Komisji ds. budżetu, gospodarki komunalnej i inwestycji 
Grażyna Proszczek odniosła się do wypowiedzi na temat powierzchni szkoły i terenu 
wokół szkoły. Stwierdziła, że duża powierzchnia placówki daje możliwości rozwoju i 
poszerzania nie tylko zakresu nauczania, ale i profilu szkoły oraz uruchomienia zajęć i 
warsztatów pozalekcyjnych. Poinformowała również, że w  świetle obowiązujących 
przepisów, w ramach których konieczne jest wykonywanie przeglądów w okresach     
5 letnich każdej z placówek, zmienia się na korzyść wygląd wewnętrzny i zewnętrzny 
każdego obiektu. 
 
 Dyrektor Przedszkola Miejskiego Dorota Machera w swoim wystąpieniu 
poinformowała, że na rok szkolny 2007/2008 przyjęto maksymalną liczbę dzieci        
w ilości 170. 14–oro dzieci z listy rezerwowej oczekuje na miejsce i może być przyjęte 
w przypadku rezygnacji dzieci już przyjętych, a zdarza się to wyłącznie w grupach 
młodszych. W dalszym ciągu wpływają podania o przyjęcia. Biorąc pod uwagę 
potrzeby jeszcze w tym roku szkolnym, podała inne możliwości przyjęcia dzieci jak 
np. uczęszczanie nie we wszystkie dni tygodnia, uruchomienie  filii w Świetlicy 
Środowiskowej, w budynku MOK lub ewentualnie szukanie miejsc w okolicznych 
przedszkolach. Poinformowała, że otrzymuje również telefony od matek z innych 
gmin szukających miejsca dla swoich dzieci, co oznacza, że sytuacja w okolicznych 
gminach jest taka sama. Zwróciła się o pilne zakończenie ogrodzenia placówki, gdyż 
codziennie widoczne są ślady uczestnictwa osób spoza miasta szczególnie po dniach 
wolnych. 
 
 Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko poinformowała, że otrzymała pismo od 
Komisji ds. oświaty, kultury, zdrowia i spraw społecznych w tej sprawie, ale ze 
względów obowiązujących przepisów, propozycje te nie mogą być zrealizowane. 
Gdyby znała problem wcześniej, czyniłaby starania o przeniesienie grup „0” do Szkoły 
Podstawowej, co jest niemożliwe w tym roku  szkolnym. Według rozeznania i po 
dokonanej analizie następnego rocznika dzieci, dla których zajęcia będą obowiązkowe, 
zostanie podjęta prawdopodobnie decyzja, że grupy te rozpoczną zajęcia w Szkole 
Podstawowej.  
 
 Dyrektor Szkoły Podstawowej Elżbieta Latosińska podziękowała za 
zaproszenie i poinformowała, że w przyszłym roku budżetowym szkoła będzie 
obchodzić 50-lecie. Zaplanowała między innymi środki na wykonanie 
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antypoślizgowych posadzek w dwóch korytarzach oraz inne wydatki i zwróciła się      
z prośbą o uchwalenie budżetu dla Szkoły Podstawowej według złożonego wniosku. 
 
 Przewodnicząca Komisji ds. budżetu, gospodarki komunalnej i inwestycji 
Grażyna Proszczek poinformowała, że Komisja dokonała przeglądu terenu wokół 
Szkoły Podstawowej, w związku z zakończeniem termomodernizacji budynku i  widzi 
jeszcze szereg potrzeb. Komisja  zawnioskowała  o remont fragmentu drogi 
dojazdowej do kuchni przy Świetlicy Szkolnej z uwagi na znaczne ubytki, wypłukanie 
terenu przez wodę oraz w trosce o bezpieczeństwo uczniów. Komisja zapytuje czy     
w związku z tym wnioskiem istnieje możliwość wykorzystania kostki z terenu po 
wyburzonej remizie OSP za budynkiem Ratusza? 
 
 Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko poinformowała, że na pewno nie będą 
mogły być zabezpieczone środki z budżetu miasta na wszystkie roboty, gdyż potrzeb 
jest o wiele więcej jak nawet cały budżet. Ponieważ wpływa wiele podań ze strony 
mieszkańców o zakup kostki brukowej z Rynku, poinformowała, że nie jest 
przeznaczona do sprzedaży, gdyż jest wiele potrzeb jej wykorzystania na terenie 
miasta. Dotychczas nie określono jeszcze najpilniejszych potrzeb. Zwróciła się do 
dyrektorów placówek o składanie wniosków do projektu budżetu miasta na rok 2008  
z uwzględnieniem rzetelnych i niezbędnych wydatków. Poinformowała przy tym, że 
pilną sprawą jest wykonanie remontu dachów budynku Ratusza i SP ZOZ z uwagi na 
przecieki. Ponadto przygotowywana jest dokumentacja na wykonanie 
termomodernizacji Zespołu Szkół. 
 
 Radny Paweł Sobieszek wymienił pilne do wykonania prace w placówkach 
oświatowych jak: zabezpieczenie przecieku dachu Zespołu Szkół, który nie został 
zakończony i w konsekwencji wpływa na zalewanie ścian, podłóg, kompleksowe 
zagospodarowanie terenu wokół Szkoły Podstawowej i inne. 
 
 Radna Grażyna Bierońska zaproponowała nawiązanie rozmów dyrekcji szkół 
z Zarządem Wspólnoty Leśnej w zakresie możliwości sponsorowania przez Wspólnotę 
pilnych i celowych wydatków. 
 
 Prezes Wspólnoty Leśnej Henryk Kolczyk zapewnił, że jest gotowy do 
rozmów. Ponadto poinformował o możliwości nieodpłatnego przekazania na rzecz 
miasta kamienia do utwardzania dróg i innych terenów. 
 
 Innych głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk 
Drzewiecki podziękował dyrektorom placówek za przybycie i przygotowanie 
materiałów. Wszystkie informacje zostały przyjęte, a zgłoszone wnioski i potrzeby 
finansowe będą analizowane i według hierarchii ważności uwzględnione w budżecie 
miasta na rok 2008. 
 
Ad. 8.  Uchwalenie Statutu Młodzieżowej Rady Miasta. 
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 Radni otrzymali na piśmie projekt Statutu Młodzieżowej Rady Miasta, który 
był konsultowany z organizacjami i instytucjami skupiającymi młodzież. 
 
 Burmistrz  Miasta Małgorzata Reczko zwróciła się do obecnej młodzieży o 
śmiałe wyrażanie swoich poglądów, czy opinii i zachęciła do dyskusji. Stwierdziła, że 
młodzież jest przyszłością naszego miasta i może kiedyś niektóra z nich zajmie 
miejsce obecnych radnych, albo będzie pracować na naszym terenie. 
 
 Radna Grażyna Proszczek wypowiedziała się, że rzeczywistość pokaże czy 
potrzebne są zmiany Statutu i wtedy na wniosek Przewodniczącego Zarządu Rady 
Młodzieżowej, Rada Miejska będzie mogła dokonywać takich zmian w Statucie jakie 
będą potrzebne. 
 
 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Pacula zachęcił młodzież do 
współpracy z radnymi, zadeklarował chęć pomocy ze strony Rady Miejskiej.  
 
 Innych głosów w dyskusji nie było. Rada przy 13 głosach „za” i 1 „wstrz. się od 
głosu” podjęła 
 

U c h w a ł ę   Nr XIV/116/07 
 
w sprawie: powołania Młodzieżowej Rady Miasta Sławkowa i nadania jej 
                   Statutu. 
 
 Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 9. Analiza stanu prac nad przygotowaniem zmian w planie  
           zagospodarowania przestrzennego miasta. 
 
 Radni otrzymali na piśmie informację na temat aktualnych prac związanych      
z przygotowaniem zmian w planie zagospodarowania przestrzennego miasta. 
Informacja ta stanowi załącznik Nr 10  do protokołu. 
 
 Zastępca Burmistrza Zbigniew Tarmas poinformował, że 8 października br.   
w Sali Obrad przy ulicy Łosińskiej odbędzie się publiczna dyskusja nad zmianami do 
planu. Osoby, których wnioski o zmiany zostały rozpatrzone negatywnie, mogą 
wystąpić ponownie. Wnioski te będą ponownie analizowane. 
 
 Pytań, ani głosów w dyskusji nie było. Informacja została przyjęta. 
 
 Stan radnych zwiększył się do 15 osób. 
 
Ad. 10. Funkcjonowanie Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych. 
 
 Radni otrzymali pisemną informację na temat funkcjonowania Zarządu. 
Informacja ta stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
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 Przewodnicząca Komisji ds. budżetu, gospodarki komunalnej i inwestycji 
Grażyna Proszczek poinformowała, że Komisja w trakcie posiedzenia dokonała 
przeglądu lokali socjalnych usytuowanych na Michałowie i pozytywnie oceniła ich 
przygotowanie, formę przydziału lokali oraz funkcjonowanie Miejskiego Zarządu 
Budynków Komunalnych.  
 
 Głosów w dyskusji nie było. Informacja została przyjęta do akceptującej 
wiadomości. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwał i wniosków. 
 
 Stan radnych zmniejszył się do 14 osób. 
 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła kolejno projekty następujących uchwał; 
 

U c h w a ł a  Nr XIV/117/07 
 
w sprawie: przeprowadzenia referendum w mieście Sławków. 
 
 Sekretarz Miasta Antoni Michniewski wyjaśnił, że zgodnie z Kalendarzem 
czynności związanych z przeprowadzeniem referendum, Rada w terminie do             
25 września powinna powołać Miejską Komisję ds. Referendum. W związku z tym, 
Burmistrz Miasta wystąpi do Przewodniczącego o zwołanie pozaplanowej Sesji Rady 
Miejskiej. Rada podjęła uchwałę przy 13 głosach „za” i 1 „wstrz. się od głosu”. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
 
 Termin pozaplanowej Sesji ustalono poprzez głosowanie przy 14 głosach 
„za” na 24 września 2007 r. o godz. 1700   w budynku Ratusza Urzędu Miasta. 
 
 

U c h w a ł a   Nr XIV/118/07 
 
w sprawie: zatwierdzenia zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu  
                   Opieki Zdrowotnej w Sławkowie oraz zatwierdzenia tekstu jednolitego  
                   Statutu. 
 
 Dyrektor SP ZOZ Jacek Ziętal zwrócił się do Rady Miejskiej o wprowadzenie 
zmian do projektu na skutek konieczności ujęcia dodatkowych podstaw prawnych.  
 
 Do projektu Statutu SP ZOZ zgłosiła 2  w n i o s k i  członek Rady Społecznej 
Małgorzata Macek; 
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Dokonać zmian w rozdziale I POSTANOWIENIA OGÓLNE, § 1, ustęp 2, który 
otrzyma brzmienie: Rozporządzenie Ministra Zdrowia z dnia 1 lipca 2005 r.             
w sprawie szczegółowych warunków przekazywania samodzielnym publicznym 
zakładom opieki zdrowotnej środków publicznych na realizację programów 
zdrowotnych i programu zintegrowane ratownictwo medyczne (Dz. U. Nr 131 z dnia 
18 lipca 2005 r., poz. 1099). 
 
Dokonać zmian w rozdziale IV GOSPODARKA  FINANSOWA  § 20, ustęp 1, 
punkt 2, który otrzyma brzmienie: Rozporządzenie Ministra Zdrowia z dnia 1 lipca 
2005 r. w sprawie szczegółowych warunków przekazywania samodzielnym 
publicznym zakładom opieki zdrowotnej środków publicznych na realizację 
programów zdrowotnych i programu zintegrowane ratownictwo medyczne (Dz. U. Nr 
131 z dnia 18 lipca 2005 r., poz. 1099). 
 
 Dyskusji nie podjęto. Po wprowadzeniu powyższych zmian, uchwała została 
podjęta przy 13 głosach „za” (1 radny był nieobecny w trakcie głosowania) i stanowi 
załącznik Nr 13  do protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIV/119/07 
 
w sprawie: zatwierdzenia „Regulaminu działalności Rady Społecznej przy  
                    Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej 
                    w Sławkowie”. 
 
 Dyskusji nie podjęto, uchwała została podjęta przy 13 głosach „za” (1 radny był 
nieobecny w trakcie głosowania) i stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIV/120/07 
 
w sprawie: sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 26 przy ulicy PCK 21 i oddania  
                    w użytkowanie wieczyste części nieruchomości. 
 
 Wyjaśnień do wszystkich projektów uchwał dotyczących sprzedaży lokali 
mieszkalnych, udzieliła Kierownik Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych 
Lidia Kościelniak zgodnie z załącznikami Nr 15, 16, 17, 18 do protokołu. 
 
 Uchwała została podjęta przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 19  do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a   Nr XIV/121/07 
 
w sprawie: sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 47 przy ulicy PCK 7A  i oddania  
                    w użytkowanie wieczyste części nieruchomości. 
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 Uchwała została podjęta przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 20  do 
protokołu. 

U c h w a ł a  Nr XIV/122/07 
 
w sprawie: sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 43 przy ulicy PCK 7A  i oddania  
                    w użytkowanie wieczyste części nieruchomości. 
 
 Uchwała została podjęta przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 21  do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIV/123/07 
 
w sprawie: sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 46 przy ulicy PCK 7A  i oddania  
                    w użytkowanie wieczyste części nieruchomości. 
 
 Uchwała została podjęta przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 22  do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIV/124/07 
 
w sprawie: powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu 
                   Rejonowego w Dąbrowie Górniczej i Sądu Okręgowego             
                   w Katowicach. 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki zapoznał obecnych          
z wnioskiem Burmistrza Miasta Małgorzaty Reczko z dnia 27 sierpnia 2007 r.          
w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu                   
Rejonowego w Dąbrowie Górniczej i Sądu Okręgowego w Katowicach. Wniosek 
stanowi załącznik Nr 23 do protokołu. 
 
Zgłoszono 3 kandydatów do pracy w Zespole opiniującym kandydatów: 
– Radnego Pawła Sobieszka, 
– Radnego Witolda Materkę, 
– Radnego Tomasza Prowanckiego. 
 
 Po wyrażeniu zgody na kandydowanie przez każdego ze zgłoszonych radnych, 
Rada podjęła uchwałę przy 14 głosach „za” i stanowi ona załącznik Nr 24  do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIV/125/07 
 

w sprawie: wyrażenia zgody na objęcie granicami Katowickiej Specjalnej Strefy  
                    Ekonomicznej nieruchomości położonych na terenie miasta  
                    Sławkowa, obręb Niwa. 
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 Uchwała została podjęta przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 25  do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIV/126/07 
 
w sprawie: wyrażenia zgody na objęcie granicami Katowickiej Specjalnej Strefy  
                    Ekonomicznej nieruchomości położonych na terenie miasta  
                    Sławkowa, obręb Garbierze. 
 
 Uchwała została podjęta przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 26  do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIV/127/07 
 
w sprawie: zaopiniowania „Regulaminu organizacyjnego” Miejskiego Ośrodka  
                   Kultury w Sławkowie. 
 
 Uchwała została podjęta przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 27 do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIV/128 
 
w sprawie: zmiany uchwały Nr XXVII/188/04 dotyczącej przyjęcia programu  
                    „Sławków – bezpieczne miasto” oraz powołania Zespołu do spraw  
                      realizacji zadań z niego wynikających. 
 
 Uchwała została podjęta przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 28  do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIV/129/07 
 
w sprawie: przyjęcia „Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii” dla  
                    miasta Sławkowa. 
 
 Uchwała została podjęta przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 29  do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIV/130/07 
 
w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2006 r.  
                    instytucji kultury – Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz Miejskiego  
                    Ośrodka Kultury, dla których gmina jest organizatorem. 
 
 Uchwała została podjęta przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 30  do 
protokołu. 
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U c h w a ł a  Nr XIV/131/07 
 
w sprawie: zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w kwocie 96.000 zł  
                    w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki  
                    Wodnej   w Katowicach. 
 
 Uchwała została podjęta przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 31  do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIV/132/07 
 
w sprawie: dokonania zmian w budżecie Miasta Sławkowa na 2007 rok. 
 
 Uchwała została podjęta przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 32  do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIV/133/07 
 
w sprawie: udzielenia pomocy finansowej z budżetu miasta Sławków dla Gminy  
                    Kłomnice poszkodowanej w wyniku przejścia trąby powietrznej  
                    w dniu 20 lipca 2007 r. 
 
 Uchwała została podjęta przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 33  do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIV/134/07 
 
w sprawie: zmiany załącznika Nr 10 dotyczącego „Planu przychodów i wydatków  
                   dochodów własnych jednostek budżetowych Miasta Sławkowa na  
                    2007” do Uchwały Rady Miejskiej w Sławkowie Nr IV/19/06 z dnia  
                    28 grudnia 2006 r. w sprawie uchwalenia budżetu miasta Sławkowa  
                    na 2007 r. 
 
 Uchwała została podjęta przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 34  do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIV/135/07 
 
w sprawie: zmiany załącznika Nr 14 dotyczącego „Planu przychodów i wydatków  
                    Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej” do  
                    Uchwały Rady Miejskiej w Sławkowie Nr IV/19/06 z dnia 28 grudnia  
                    2006 r. w sprawie uchwalenia budżetu miasta Sławkowa na 2007 r. 
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 Uchwała została podjęta przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 35  do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a  Nr XIV/136/07 
 
w sprawie: zmiany uchwały Nr IV/19/06 dotyczącej uchwalenia  budżetu miasta  
                   Sławkowa na 2007 rok. 
 
 Uchwała została podjęta przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 36  do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a   Nr XIV/137/07 
 
w sprawie: zaciągnięcia długoterminowego kredytu pożyczki w kwocie  
                    1.500.000 zł w banku wybranym zgodnie z ustawą - prawo zamówień  
                    publicznych. 
 
 Uchwała została podjęta przy 11 głosach „za”, 1 „przeciwnym”, 2 „wstrz. się 
od głosu” i stanowi załącznik Nr 37 do protokołu. 

 
 

W n i o s k i  
 
1. Poprawa nawierzchni dróg w ulicach Niwa i Groniec. 

– Wniosek przyjęty do realizacji przy 14 głosach „za” poprzez 
uwzględnienie w projekcie budżetu miasta na rok 2008. 

 
Inne sprawy do załatwienia z przebiegu obrad Sesji 
 
1. Obniżenie terenu przy przystanku autobusowym na ulicy Owocowej z powodu 

zalewania przy nadmiernych opadach. 
2. Zwiększenie częstotliwości wywozu nieczystości stałych z kontenerów przy ulicy 

Owocowej obok sklepu GS. 
3. Podłączenie Niwy do sieci wodociągowej. 
4. Utwardzenie nawierzchni bocznej drogi ulicy Jagiellońskiej po przeprowadzonych 

wykopach. 
5. Spowodować usunięcie wgłębień w asfalcie (obniżenie terenu) na drodze 

powiatowej – ulicy Hrubieszowskiej oraz na Kołdaczce w ramach okresu 
gwarancyjnego z uwagi na stojącą wodę przy nadmiernych opadach. 

6. Spowodować uzupełnienie ubytku w drodze krajowej DK 94 na skrzyżowaniu 
wyjazdu ze Sławkowa w kierunku Dąbrowy Górniczej. 

7. Spowodować naprawę pokrycia dachowego w holu łączącym budynek główny 
Zespołu Szkół z Halą Sportową oraz poprawę zabezpieczenie Segmentu B. 
Istniejący właz nie stanowi właściwego zabezpieczenia. 

8. Dokonać wycinki wystających krzaków przy wyjeździe z ulicy Wita Stwosza 
(zgłosiła radna Jadwiga Szewczyk). 
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 Zgłoszone powyższe tematy zostały przekazane do Burmistrza Miasta. Pełny 
ich wykaz stanowi załącznik Nr 38 do protokołu. 
Ad. 12. Sprawy bieżące, w tym informacja radnych powiatowych o działalności  
             Rady Powiatowej w Będzinie. 
 
1.  Z upoważnienia radnej powiatowej Marii Orzechowskiej, informację o działalności 
     Rady Powiatowej w Będzinie złożyła radna Grażyna Skubis. Poinformowała o 
     podjętej uchwale w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu  
     Powiatu Będzińskiego na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty  
     budowlane przy zabytkach usytuowanych na terenie Powiatu Będzińskiego  
     wpisanych do rejestru zabytków, sposobu jej rozliczania oraz kontroli  
     wykonywania dotowanego zadania. 
 
2. Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki podał następujące 

informacje: 
– 14 września o godz. 1700 w Miejskim Ośrodku Kultury odbędzie się spotkanie         

z Jerzym Buzkiem na temat innowacyjności gminy w najbliższych latach                
w związku z przynależnością do Unii Europejskiej. Zaprosił radnych do udziału. 
Radna Jadwiga Szewczyk zwróciła się z prośbą o telefoniczne powiadomienie 
członków rozwiązanej komisji doraźnej powołanej na okoliczność zmiany 
przynależności wojewódzkiej naszego miasta. 

– Sprawozdanie z realizacji budżetu miasta za I półrocze 2007 roku przekazane 
radnym, zostało przekazane do wiadomości i nie stanowi przedmiotu dyskusji na 
Sesji. 

– Zarząd Wspólnoty Leśnej zwrócił się z pismem do Pani Burmistrz jak również do 
Przewodniczącego Rady Miejskiej o zabezpieczenie środków w budżecie miasta na 
rok 2008 w wysokości około 200.000 zł z przeznaczeniem na regulacje prawne 
wynikające z niektórych ustaw. 

 
3. Radna Grażyna Proszczek zwróciła się o podanie do publicznej wiadomości 

informacji na temat możliwości uzyskania stypendium powiatowego przez 
młodzież szkół ponad gimnazjalnych po złożeniu stosownego wniosku i spełnieniu 
warunków. 

 
4. Ustalono dyżury radnych na IV kwartał 2007 r. zgodnie z załącznikiem Nr 39  do 

protokołu. 
 
5. Na pytanie radnego Pawła Sobieszka odnośnie możliwości utworzenia placu 

zabaw na terenie parku, Zastępca Burmistrza Zbigniew Tarmas poinformował, że 
w projekcie modernizacji kompleksu ulic wokół parku wraz z parkiem ujęta jest 
budowa placu zabaw. Realizacja zadania uzależniona jest od pozyskania środków 
unijnych. 

 
6. W związku z terminem opracowania projektu budżetu miasta na rok 2008             

w terminie do 15 listopada 2007 r., na Sesji pozaplanowej 24 września zostanie 
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ustalony termin spotkania radnych na temat zasad składania wniosków i zasad 
konstrukcji projektu budżetu. 

 
7. Rada przy 14 głosach „za” rozwiązała Komisję Uchwał i Wniosków. 
 
8. Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko poinformowała, że realizację wniosków      

z 3 ostatnich Sesji przedstawi na najbliższej Sesji Rady Miejskiej. 
 
Ad. 13. Zakończenie. 
 
 Wobec wyczerpania porządku obrad Sesji oraz głosów w dyskusji, 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki podziękował wszystkim za 
udział w Sesji i ogłosił jej zakończenie. 
 
 
 
 
 
Protokołowała 
 
Porębska Jadwiga 
 
 
 
 


